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Z Á P I S N I C A    
zo zasadnutia Komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej, 

konaného dňa 20.02.2019 
 

 
 
 
Prítomní:  Mgr. Jana Karľová  
   MUDr. Peter Kuchtanin  
   Mária Dunajová  
   Ing. Peter Fedorko  
   Ing. Vladislav Kočan       
   Mgr. Anna Kosťunová     

  Mgr. Miroslava Špitaliková, garantka komisie 
  Mgr. Martina Aľušíková, referentka odd. soc. vecí a rodiny  
   

Neprítomní:   Mgr. Mária Todáková – ospravedlnená neúčasť, PN 
   Alena Kordiaková – ospravedlnená neúčasť, odcestovaná   
 

 
 
Rokovanie komisie otvorila Mária Dunajová, podpredsedníčka komisie, ktorá oboznámila 
prítomných s programom komisie. Za program hlasovali všetci prítomní členovia komisie:  

1. Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a poskytnutie 
nevyhnutnej okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi (Mgr. Martina Aľušíková, 
referentka oddelenia sociálnych vecí a rodiny)  

2. Doplnok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Snina č. 119/2013 o určení výšky 
mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina 

3. Rôzne  
4. Záver 

 
K bodu 1:  
Žiadosti občanov mesta Snina o poskytnutie jednorazovej dávky a nevyhnutnej 
okamžitej pomoci občanovi v náhlej núdzi  
 
 V súlade s VZN mesta Snina č. 123/2014 o nakladaní s finančnými prostriedkami v sociálnej 
oblasti boli na zasadnutí BSZ komisie prejednané nasledujúce žiadosti občanov mesta Snina o 
poskytnutie jednorazovej dávky (ďalej len „JD“) a nevyhnutnej okamžitej pomoci občanovi 
v náhlej núdzi (ďalej len „NOP“).  
K uvedenému bodu poskytla komentár Mgr. Martina Aľušíková, referentka oddelenia 
sociálnych vecí a rodiny.  
 
Číslo spisu: 2019/699 – žiadosť o JD 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať JD vo výške 20,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0 Zdržal sa: 1 
Uznesenie č. KB, S a Z-15/02/2019 bolo schválené   
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Číslo spisu: 2019/700 – žiadosť o JD 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať JD vo výške 40,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0 Zdržal sa: 1 
Uznesenie č. KB, S a Z-16/02/2019 bolo schválené   
 
Číslo spisu: 2019/708 – žiadosť o JD 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať JD vo výške 20,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0 Zdržal sa: 1 
Uznesenie č. KB, S a Z-17/02/2019 bolo schválené   
 
Číslo spisu: 2019/734 – žiadosť o JD 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať JD vo výške 100,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 2 
Uznesenie č. KB, S a Z-18/02/2019 bolo schválené   
 
Číslo spisu: 2019/824 – žiadosť o JD 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať JD vo výške 40,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 6  Proti: 0 Zdržal sa: 0 
Uznesenie č. KB, S a Z-19/02/2019 bolo schválené   
 
Číslo spisu: 2019/825 – žiadosť o NOP 
Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča priznať NOP vo výške 330,0.- Eur.   
Hlasovanie:  Za: 6  Proti: 0 Zdržal sa: 0 
Uznesenie č. KB, S a Z-20/02/2019 bolo schválené   
 
K bodu 2: 
Doplnok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Snina č. 119/2013 o určení výšky 
mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl 
a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina 

Komisia bytová, S a Z: 
Komisia odporúča predmetný doplnok schváliť.    
Hlasovanie:  Za: 6  Proti: 0 Zdržal sa: 0 
Uznesenie č. KB, S a Z-21/02/2019 bolo schválené   
 
K bodu 3: 
Rôzne 
 
Podpredsedníčka komisie pani Dunajová, navrhuje hľadať riešenie na zriadenie burzy šatstva, 
pod záštitou mesta, v spolupráci s dobrovoľníkmi, či inštitúciami zaoberajúcimi sa sociálnou 
problematikou, kde by sa sústreďovalo šatstvo a následne triedilo a odovzdávalo jednotlivcom 
a rodinám, ktorý takéto šatstvo potrebujú.  
 
Pán Ing. Kočan, člen komisie, oboznámil členov komisie so situáciou v bytovom dome na 
Ulici Študentskej, kde dochádza k úniku splaškov do okolia, čo môže znamenať hroziacu 
epidémiu, bytovka je podmáčaná vodou a hrozí jej zrútenie. V takýchto nevyhovujúcich 
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a život ohrozujúcich podmienkach žijú rodiny s deťmi. V bytovom dome bola donedávna 
odstavená aj tečúca voda. U detí, ktoré boli značne zanedbané a špinavé dochádzalo 
k záškoláctvu a teda k ohrozovaniu mravnej výchovy detí a mládeže. Člen komisie poukazuje 
na to, že ak sa situáciu v tomto bytovom dome nebude riešiť a kompetentní nepríjmu zásadné 
opatrenia v bytovke dôjde ku katastrofe. Bytový dom je vo vlastníctve Združenia Rómov pod 
Vihorlatom.           
  
     
K bodu 4: 
Záver 
 
V závere podpredsedníčka komisie poďakovala prítomným za ich účasť.     
   
  
      

 
 V Snine dňa 21.02.2019             
Zapísala: Mgr. Miroslava Špitaliková  
 

Mária Dunajová 
podpredsedníčka KB, S a Z 
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